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Voorwoord 
Een nieuw jaar 
 

All 

Allereerst natuurlijk de beste wensen voor het nieuwe jaar. Het 
kerstreces is inmiddels achter de rug en de eerste vergaderingen 
van 2023 hebben alweer plaatsgevonden. Toch wil ik nog even 
terugblikken op de laatste vergadering van 2022. Het college kon 
toezeggen dat er, naast de drie zonneparken die reeds in aanvraag 
zijn, geen nieuwe aanvragen meer in behandeling zouden worden 
genomen. Hier zijn wij blij mee, want zon hoort op dak en niet op 
vruchtbare landbouwgrond. Ook hebben wij die vergadering de 
motie van de VVD over de wolf mee ingediend. Deze motie is 
aangenomen en dit betekent dat het college in gesprek gaat met de 
provincie om te kijken hoe onze inwoners ondersteuning kunnen 
krijgen bij het beschermen van hun dieren tegen aanvallen van 
wolven. Dit vinden wij een goede zaak. Onze wethouder Annemiek 
Hoesen zal plaatsnemen in de wolvencommissie van de provincie, 
zodra deze is opgetuigd. 

Tijdens de commissievergadering van 19 januari hebben wij al 
duidelijk gemaakt dat wij een voorstander zijn van de locatiekeuze 
Ruitershorn voor Kindcentrum Muntendam. Deze locatiekeuze 
wordt breed gedragen door inwoners en andere betrokkenen. 
Omdat die grond al van de gemeente is, kan de bouw hier ook 
sneller beginnen. Daarnaast blijft er in het centrum dan weer ruimte 
over voor bijvoorbeeld appartementen voor jongeren of ouderen. 

Gertjan is op bezoek geweest bij Olthof beton in Sappemeer. BBP 
is er trots op dat we zulke mooie bedrijven hebben in onze 
gemeente. Gertjan heeft met Olthof gebrainstormd over de 
productie van prefab beton casco’s en de markt hiervoor 
besproken. Wil je als ondernemer ook een keer sparren over de 
toekomst? Neem dan gerust contact met ons op. 

Kor Hoving, fractievoorzitter. 

 Wist je dat… 
 

…je aan de modder op de vloer 
precies kunt zien waar Kor zijn 
plek in de raadzaal is? 

…tijdens de laatste 
raadsvergadering van 2022 onze 
hele fractie prachtige foute 
kersttruien droeg? 

…het de schuld van Mariët is, dat 
Marieke nu ook een 
paardenmeisje is? 

…Sharon de halve finales heeft 
gehaald tijdens het kersttoernooi 
van De Stirum? 

…Marian een paar dagen langer 
in Winterberg (Duitsland) moest 
blijven omdat ze autopech had? 

Waarom? 
Waarom recyclen we geen luiers? BBP is aan het onderzoeken of 
hier mogelijkheden toe zijn. 

. 

 

  



 

Van de wethouder 
 
Uitwerking “Maatwerkfonds voor energiecrisis” 
Met gepaste trots kunnen wij de uitwerking van de aangenomen motie “Gemeentelijk  
Noodfonds aanpak energie armoede” en het amendement “Overschot reserveren voor  
fonds maatwerk gevolgen energiecrisis” ten uitvoer brengen. Het betreft een uitwerking  
van een fonds waarmee financiële compensatie voor hoge energielasten mogelijk wordt.  
Het uitgangspunt hierbij is dat niemand door extreme stijging van energielasten in de  
problemen waarbij 2 miljoen voor is gereserveerd uit een voordelig resultaat 2022.  
. 
Voor de portefeuilles waar ik als wethouder direct bij ben betrokken: MKB (Economische  
Zaken), sport, dorpshuizen/wijkcentra en cultuur is dit een welkome maatregel. Van het  
BSB budget wordt € 1.385.000,- ingezet om acute problemen van organisaties die binnen 
deze portefeuilles vallen op te vangen.   
 
Oktober ’22 zijn ruim 100 organisaties buiten het MKB om, aangeschreven om in kaart te  
brengen waar de voornaamste knelpunten liggen en om welke indicatieve bedragen het gaat. 
Hierbij heeft ruim de helft gereageerd.We zien de uitgaven uit dit noodfonds als overbrugging 
naar of aanvullend op uiteenlopende Rijksmaatregelen of andere voorzieningen,  zoals TEK 
voor het MKB en SPUK voor huishoudens. 
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Naast maatschappelijke organisaties zoals sport-, muziek-, scouting-, en  
speeltuinverenigingen, culturele instellingen, dorpshuizen, wijkcentra, jeugdhonken en  
jeugdsozen, kinderboerderijen en hertenkampen is het noodfonds ook nader uitgewerkt  
voor zwembaden en MKB met werknemers tot 25. De hoogte van de vergoeding is  
afhankelijk van het verbruik. Maatschappelijke organisaties die NU in de problemen zijn,  
krijgen directe (vooruitlopend op de nadere regels noodsteun). 
 
Naast de inzet van de 2 miljoen voor Gemeentelijk Noodfonds aanpak energie armoede  
wordt als tweede stap een subsidiemaatregel nader uitgewerkt waarvoor € 750.000 kan  
worden ingezet voor verduurzamingsmaatregelingen aan sport- en cultuurorganisaties  
en dorps/en wijkcentra. Dit bedrag komt voort als deel van het resterende budget voor  
de corona-compensatie 2021, dat specifiek bedoeld was voor sport- en  
cultuurorganisaties en dorps- en wijkcentra.  
 
Voor meer informatie en de voorwaarden kunt u terecht op https://www.midden-groningen.nl/energiecompensatie-voor-
maatschappelijke-organisaties en voor kleine ondernemingen https://www.midden-groningen.nl/energiecompensatie-
voor-kleine-ondernemers. 

Annemiek Hoesen-Spithorst, wethouder 
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